
ZÁPIS 

 

z 7. schůze předsednictva České lékařské společnosti JEP, z.s. v roce 2024, která se 

konala dne 3. září 2024 od 14:00 hodin v Lékařském domě 

 

• Informace k chystanému ceremoniálu předávání Cen předsednictva za nejlepší 

publikace uplynulého roku dne 17. 9. 2024 v Senátu 

• ČLS JEP obdržela nabídku ke spolupráci s Českou tiskovou kanceláří, proběhlo 

osobní jednání manažerů a nyní leží na stole zvýhodněná cenová nabídka uveřejňování 

tiskových zpráv. Po diskusi schválilo předsednictvo přijetí této nabídky. 

• Prof. Svačina informoval o plánu podzimních Clubů JEP (24/9 – Jaká bude medicína 

za 30 let; 16/10 – Hippokratova přísaha; 6/11 – Historie výživy; 4/12 – Jak se mění 

výuka na LF (spolu s IFMSA a novým předsedou Ondřejem Molčákem). 

• Zatímní koncepce PR s tiskovými konferencemi a zejména následnými kontaktními 

vystoupeními v pořadu Sama doma považuje předsednictvo za cestu správným 

směrem, program tiskových konferencí na zbytek letošního roku byl odsouhlasen, 

témata jsou už i na rok 2025 a budou uveřejněna na webu ČLS JEP. Navrhovala se 

také profesionální kampaň k představení ČLS JEP veřejnosti, a to zejména ve 

zdůraznění jejích specifických úloh a rozdílů oproti ČLK. 

Je třeba stále aktualizovat kontakty na novináře a hledat mezi nimi solidní a schopné 

spolupracovníky. 

• Do 20. 9. 2024 žádá MZ ČR o zvážení a doporučení dalších vhodných kandidátů na 

členství v aprobačních komisích pro lékaře (pro obory chirurgie, pediatrie, 

gynekologie a vnitřní lékařství). 

• Vývoj investic, které má ČLS JEP zejména u fondů CONSEQ a SwissLife, je i nadále 

pozitivní a výnos ke konci srpna 2024 tvoří přes půl milionu Kč. 

• Ředitelka sekretariátu informovala také o finalizaci ve věci likvidace Purkyňovy 

lékařské společnosti, s.r.o. Po ukončení celého procesu likvidace se likvidační zůstatek 

ve výši cca 350 000 Kč převede na účet jediného společníka, kterým je ČLS JEP. 

• Předsednictvo diskutovalo možnost svolání usnesení delegátů organizačních složek 

v polovině funkčního období. Zatím se však neshodlo na dostatečně nosných bodech 

k projednávání v plénu a prozatím rozhodnutí o konání odsunulo. 

 



• Předsednictvo bylo seznámeno se situací ohledně anglických verzí článků z našich       

      odborných časopisů a zohledňování autorských práv (viz     

            https://www.medscope.pro/en/journals?language=cs),  

            stejně jako s podobou naší webové stránky v angličtině., stejně jako s novou podobou    

            naší webové stránky v angličtině. 

• Sekretariát obdržel žádost s podklady o založení nové odborné společnosti s názvem 

Česká společnost pro mozkovou stimulaci. Předseda ČLS JEP nejprve požádá 

existující odborné společnosti (neurologickou, neurochirurgickou, dětské neurologie, 

klinické neurofyziologie a Ligu proti epilepsii) o jejich postoj vůči novému subjektu. 
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